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Cum își salveaza pielea viețuitoarele de pe corabia incendiata de decizia CEDO | T.

Toader: CCR a luat decizia! Valer Dorneanu: Nu am fost noi!

Presedintele CCR, Valer Dorneanu, a declarat, marti, pentru AGERPRES, ca cei care doresc sa analizeze

cu "obiectivitate si fara partinire" decizia CEDO privind revocarea Laurei Codruta Kovesi din functia de

procuror-sef al DNA vor observa ca "nu exista nicio critica la adresa Curtii Constitutionale".

"I-as ruga pe toti care vor sa analizeze obiectiv decizia CEDO, în raport de Curtea Constitutionala, sa observe

urmatorul lucru: n-am fost noi atacati de doamna Kovesi, nu noi am figurat parte acolo, iar cine citeste cu

obiectivitate si fara partinire decizia CEDO sa vada ca nu o sa gaseasca nicio critica la adresa deciziei Curtii

Constitutionale sau a activitatii Curtii Constitutionale si o sa vada, în esenta, ca nu decizia Curtii Constitutionale

sau o anumita conduita a Curtii Constitutionale a stat la baza deciziei", a precizat Dorneanu.

Tudorel Toader: Decizia CCR a facut ca presedintele sa semneze

Tudorel Toader, fost ministru al Justitiei, a declarat jurnalistilor BZI ca el doar a propus demiterea lui Kovesi dar

decizia a apartinut presedintelui, noteaza Mediafax.

”Pe firul acestui proces de demitere au fost trei factori care si-au împlinit misiunea. Eu ca ministru am facut

raportul de evaluare si am propus revocarea. Dupa acest lucru, a fost sesizata CCR, ministrul nu este autor al

dreptului de sesizare al curtii. CCR a luat o decizie si presedintele a revocat-o în baza acelei decizii. Decizia CCR

a facut ca presedintele sa semneze actul de demitere, nu propunerea mea. ”, a declarat Tudorel Toadel.

Laura Codruta Kovesi, prima reactie dupa decizia CEDO

Laura Codruta Kovesi a reactionat dupa decizia judecatorilor de la CEDO care i-au dat câstig de cauza.

„Persoanele nu ar trebui sa fie subiect al deciziilor Curtilor Constitutionale, ci doar principiile. Ceea ce stabileste

CEDO este ca persoanele  trebuie sa aiba întotdeauna dreptul si posibilitatea reala de a ataca o decizie de revocare

în fata unei instante de judecata.”

 “Sper ca aceasta hotarâre sa reprezinte o reparatie simbolica pentru toti magistratii hartuiti în ultimii ani! Sper ca

aceasta decizie sa dea curaj magistratilor români!

Pentru toti cei care ne-au sustinut, pentru cei care au sustinut statul de drept, indiferent de riscurile, de intimidarile

si hartuirile la care au fost supusi, astazi este un moment important si reamintesc ceea ce am spus în ziua revocarii:

sa nu abandonam!

Sunt convinsa ca a meritat, motiv pentru care spun din nou: NU abandonati!”, este reactia Laurei Codruta Kovesi.
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